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W zwiqzku z otrzymana informacjq od Pana Prezydenta, i2 zalegto6ci

czynszowe mieszkaric6w lokali stanowiqcych rniesrkaniowy zasdb Gminy i

lokali pozostajqcych w posiadaniu Gminy wraz z odsetkami wynoszq

ok.76 381 000 zl oraz majqc na wzglqdzie przygotowywany na m/c kwieciei b'r'

przez Pana Prezydenta Program Budownictwa Mieszkaniowego jak zar6wno

przygotowywa na nowa propozycja wieloletniego progra mu gospoda rowa nia

mieszkaniowym zasobem Gminy Miasto Wloclawek to jest dokumentu

strategicznego regulujqcego iustalajqcego politykq mieszkaniowq iczynszowq

miasta Wloclawek na nastqpne piqciolecie:

wnoszq o podjqcie dziobrt zwiqzonych ze zrnionq Uchwaly nr.

XL\V/177/10 Rody Miasta Wloclowek z dnia 28,06.2070r,w sprdwie
okrellenio szczeg6lowych zosad, sposobu i trybu udzielania ulg w splocie

naleinoici miedzy innymi czynszowych przypodojqcei miastu i td..

O taki program naprawczy prosilem Pana Prezydenta r6wno rok temu ale nie

uzyskal on akceptacji z Pana strony zai zadiuienia w tym czasie wzroslo o

okof o 5,5 milion6w.

Obecnie zadluienia z tytulu nale2no5ci gt6wnej posiada okolo 3750 lokali za5

zadluienie z tytutu naleinoSci odsetkowej posiada okoto 3650 lokali i liczba ta

stale wzrasta, Bez radykalnych dzialari Miasta w tej sprawie ,,nie wyjdziemy na

prostQ".

Nie chodzi mi tu o dziolonia restrykcyjne w stosunku do dluinik6w to iest
dzialai komorniczych, sqdowych lecz pomoc i ulotwienie dlq mieszkoticdw w
uregulowaniu zalegloici o chqrakterze cywilnoprownym a naleinych gminie

Miasto Wloclowek zwiqzanych z zajmowoniem lokoli stonowiqcych
mieszkaniowy zos6b Gminy i lokali pozostojqcych w posiadaniu Gminy, co do

kt6rych zorzqd sprowuje AZK a w szczeg6lnolci ulqtwienie i wyiicie bardziei
elostyczne lJrzqdu Miosto z inicjatywq i pomocq dlo mieszksticdw w
uregulowoniu zaleglego czynszu, zaleglych odsetek, odszkodowonia ru
zojmowany lokal bez tytulu prownego, aploty naleine od wloicicielo
zwiqzane z zojmowanym lokalem, zamiany mieszkoti itp.



Panie Prezydencie ta pomoc i zachqta czy tei czq3ciowa abolicja dla

zadlu2onych mieszkaric6w moie miei r6iny charakter a mianowicie umorzenie

np. 80% nale2no(ci po spfonieniu okreSlonych warunk6w czy tei umorzeniu" Yo'

zadtu2enia po splacie jednorazowej wplaty lub w przypadku rozfoienia na raty

,umorzenia odsetek w calo6ci lub czq3ci itp.

Moina wd ro2yi od pracowanie diugu przez naje mcq-diuinik6w

Nale2y zwiqkszai uprawnienia dla pionu Komunalnego w udzielaniu pomocy i

stosowaniu ulg dla zadluionych mieszkaric6w.

Niekt6re wysokoSci zadlu2enia szczeg6lnie zadiuienia odsetkowe sq wirtualne i

nigdy nie bqdq spiacone-odzyskane

Osobnym tematem nad kt6rym winien pochylii siq pion komunalny jest

polityka czynszowa miasta Wfoclawek gdzie czynszef za wy.iqtkiem

rewaloryzacji/ nie byiy zmieniane o ile sobie przypominam od 2002 roku'

Dlatego te2 uwaZam, ie takowa koncepcje i zalo2enia zmiany wy2ej

wspomnianej Uchwaty Rady Miasta, ktorei celem Eedzie ulatwienie i pomoc w

ureoulowoniu zalealaici czvnszowvch dla zadluionvch lgkqli mieszkalnvch

winna jak najszybciej byi przygotowana.

Szanowny Panie Prezydencie majqc na wzglqdzie rozwiqzanie problemu

mieszkaniowego miasta a w szczeg6lnoSci zlagodzenia deficytu lokali

mieszkalnych ze szczegdlnym uwzglqdnieniem lokali socjalnych wystqpuje z tym

tematem zadiuZenia bo jestem przekonany, ie odzyskanie chodby czqici

zaleglo5ci pozwolq na budowq mieszkarl na wynajem .

Odzyskanie choiby 8% obecnego zadtuienia pozwoii na wybudowanie 50

mieszkari 40 metrowych liczqc 3000 za m2 i moie byi poczqtkiem rozwoju

budownictwa mieszkaniowego o kt6ry zabiegam od poczqtku kadencji.

Niniejsza interpelocjo obsolutnie nie jest krytykq Pano Prezydento lecz

inicjotywq do podjqcio paczqtku dyskusji w temacie przygotowywanego szeroko

pojqtego progromu budownictwo mieszkaniowego, komunalnego i socjolnego

/budowy mieszkafi na wynojem/ miasto Wloclawek.
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